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GPØ-markedsmøte
Kai Knutsen fra Gartnerhallen og Morten N. Andersen fra GPS deltok da Grønt Pakkeri Øst 
(GPØ) arrangerte markedsmøte 29. september. Kai hadde innlegg, Morten kommenterte. 
Kjekt å bli invitert, sier Morten i GPS, «det ble et godt møte med en uformell og god 
tone». Etter møtet sa styreleder i GPØ, Berit Ullestad: «Glad for et så godt frammøte; 
viktig at folk treffes og får informasjon om markedssituasjonen og fra pakkeriet. Dette 
bygger produsentmiljøet, bra også fordi her er det god 
rekruttering av unge bønder», mens daglig leder i GPØ, 
Robert Lindgjerdet sa: «Jeg er meget fornøyd med stadig 
bra oppmøte på markedsmøtene og godt engasjement 
fra produsentene. På tross av betydelige økte strøm- og 
driftskostnader, er det gledelig at produsentene i GPØ 
klarer å levere sine planer på alle rotvekster, og med  
veldig god kvalitet.» 

Fra venstre: Robert, Berit og Kai. 

Deltagerne på GPØ-markedsmøtet 29. september.


